
Elevråd 17.11.16
MOTTA

2; SEPT 207

Tilstede: Alle klasser var der.
Knarvik ungdomsskule

Undertegnede tok opp:

1. Ketil har informert rundt i klassene om stenging av melkesalget grunnet mye boss ol

som flyter. Grising på toalettene med såpe. Også når det gjelder bruk, og misbruk, av

spill som finnes. Kjekt at de blir brukt men ikke når de blir ødelagt grunnet hærverk.

Tenker på utstyr som ikke blir levert inn igjen, kortstokker som blir kastet rundt,

Bordtennisrackerter som blir ødelagt ol.

Disse aktivitetene er for elevene og må derfor tas vare på. De blir oppfordret til %si fra enten

til dem som gjør dette eller evt til Sissel/Ketil.

2. Nobina busselskap inviterer til Åpen dag nede hos seg selv på verkstedet. Der vil det

bli vist en del av det som skjer i et busselskap samt de utfordringene en har som

bussjåfør. Dette 30/11 kl. 10.00-12.00 Flere ville men Eline 8A og Jonathan 10B ble

trukket ut.

3. Ketil informerer litt om hvorfor han tenker IFA skal være arrangør av Skoleballet.

Dette grunnet elever arbeid på IFA. I tillegg så kan det være ok at elevrådet ikke får så

stort fravær.

4. Elevrådsleder Simon informerer om den nye kommunedelplanen og at

Ungdomsrådet ønsker komme med konstruktive innspill til denne. Derfor ønsker en

fra kommuneadministrasjonen sin side å møte vårt elevråd. Vi finner tid til dette.

5. Det er ønske om fast møteplan. Dette sier Ketil lar seg gjøre så lenge en ikke er en

medarrangør i skoleballet. Det som er viktig med denne er at det er variasjon i timer

møtene blir satt opp. Dette for ikke å miste mye undervisning i ett fag.

6. En klasse ønsker plastkopper ved drikkeautomat. Dette har Ketil sagt nei til grunnet

kostnad og sannsynligheten for forsøpling {bruk og kast) Samtidig bør vi gjøre en

bedre info jobb ifht si at alle bør ha flaske/kopp på skolen.

7. Det er onskelig med bordtennis i Vestibylen. Ketil sier dette ikke lar seg gjore grunnet

tar så stor plass. Men det vil kanskje komme 1 til i amfiet. Det vil neste uke komme

en sittebenk med bord til Vestibylen. Der vil det med tid og stunder komme 2

«brettspill» oppå {slik som i fjor).

8. 10 klasse ønsker flere benker oppe i gangen hos seg.

9. Vanskelig å høre ringeklokkene når er på toalettet i 8. klasse

Ellers ble forslagene fra forrige møtet nevnt. De blir derfor ikke referert til dem her.
Referent Ketil P


